
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van Donderdag 25 mei 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne Jansen, Carolyne, Fanne, Jari, Lise, Nele, Quentin, Sander,
Siebe (vanaf 14.09u), Simme

Verontschuldigd: Arne VDK, Arno, Lisa

Afwezig: Andreas, Denis, Dries, Karim, Lien, Mariska, Tine

Waarnemer: Joke, Kristien (vanaf 14.09u), Samuel

De vergadering wordt geopend om 14.06u.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Barlaptops e.d. in orde brengen Webteam Ja
Investeringen aankopen Materiaal, IFB Nee
Melden dat zwanenboek niet doorgaat aan ingeschrevenen Media Nee
Navragen Marginalenbar bij Alma Bar Mee bezig
Mailen naar Lips over huurpijs Alma Aderik Ja
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken Nee

• De mensen die zich hebben ingeschreven voor het zwanenboek weten ondertussen wel dat het niet doorgaat,
maar hun geld moet nog teruggestort worden.

• Over de marginalenbar is al een mail naar Alma gestuurd, maar ze hebben nog geen mail teruggestuurd.

• Op 4 juli gaan Aiko, Milko, Aderik en misschien Bram van LOKO samenzitten met de mensen van Alma
over de huur.

• Vanaf 1 juli kunnen de mensen die niet in de nieuwe ploeg zitten niet meer aan de docuwiki. De aanpassingen
moeten dus daarvoor gebeuren.

Mededelingen

We hadden vermoedens dat Yanice achter de diefstal van onze spullen in de kelder zat om verschillende redenen,
waaronder ook een gelijksoortig voorval met verdwenen spullen bij de vereniging ISW waar Yanice en onze spullen
aan gelinkt kunnen worden. We hebben dan tegen Yanice klacht ingediend bij de politie. Klacht tegen onbekenden
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ging namelijk niet, want dan konden de vermoedens omtrent Yanice niet worden uitgesproken. Er is dan ook naar
Scientica gemaild met de vraag Yanice op non-actief te zetten zo lang het onderzoek nog loopt. Het cash geld
is nu bij Joni. We hebben dan een mail gekregen van Brent dat Yanice zijn mandaat heeft neergelegd, maar
het is nog onduidelijk of dat betekent of hij ook uit het bestuur van Scientica is gestapt. Brent en Joni zullen
penningmeester ad interim zijn. Yanice heeft ondertussen nog niets van de politie gehoord, maar heeft wel al een
advocaat. ISW wil ook nog eens samenzitten met Scientica (en Fanne) om aan hen ook de hele uitleg te doen.
Yanice heeft het verhaal over de zaak bij ISW al eens aan Joni verteld, maar dat strookt niet met wat ISW ons
heeft verteld. De andere Scienticapresessen hebben er ook nog wat met Jari over gepraat op LOKO en de meesten
begrepen ons wel. Enkel Merkator was wantrouwig en dacht dat we het misschien deden uit wrok jegens Yanice.

Raden

Stura

• Turnitin is een applicatie waarmee je papers kan insturen en die dan checkt of je geen plagiaat hebt gepleegd.
Stura wil ervoor zorgen dat dat voortaan bij het indienen van elke taak gebruikt zal worden, want nu hangt
dat gewoon van de prof af. De studenten zouden dan ook toegang tot de applicatie moeten krijgen, zodat
ze al kunnen zien wat het resultaat zal zijn voor ze het indienen.

• Kevin Seurs is opgekomen als voorzitter bij de verkiezingen. Hij zat dit jaar in de onderwijsraad en komt
van Letteren. Bij de eerste stemming was er staking van stemmen. De campuscoördinator en algemeen
beheerder werden wel verkozen. Zij hadden dan gesteld dat de voorzitter ook verkozen moest worden, omdat
ze anders hun mandaat niet zouden opnemen. Er is dan een discussie en herstemming geweest, waarop Kevin
is verkozen. Er is nog geen vice-voorzitter.

• Verder zijn er nog mensen verkozen: voor de academische raad iemand voor de biomedische groep en de
groep W & T en daarnaast ook nog iemand voor diversiteit.

LOKO AV en WV Studentenbeleid

• Er zijn enkele activiteiten voorgesteld die LOKO volgend jaar overkoepelend zou organiseren zonder dat
het via het systeem van de projectsubsidies zou moeten gaan. Op de AV van 30 juni zal hier dan over
gestemd worden. Voor Sport zouden dit zijn: SOTS, 24 urenloop en IFB. Sommige mensen wilden eerst
een shiftensysteem voor ze de 24 urenloop konden goedkeuren. Voor Cultuur zouden ze gaan voor Ithaka en
IFTF en voor Internationaal de international party 1 en 2 en de think abroad month (zou eventueel kunnen
verkort worden naar een week omdat dat niet erg leeft). Verder was er ook een voorstel voor een nieuw
sportevenement: een soort atletiekhappening, ook met enkele ludieke competities en atletiekinitiaties. Een
tweede idee was ook een zeepkistenrace, die dan zou plaatsvinden in het centrum. Veel centrumkringen
vinden het niet leuk dat de meeste sportevenementen in Heverlee doorgaan.

• Er zijn verkiezingen geweest. Thibault is onder andere verkozen voor de deelstuvoraad.

• Het subsidiereglement is positief geëvalueerd, maar ze wilden wel wat aanpassingen doen. Het standaardbe-
drag dat elke kring krijgt wordt 300 euro in plaats van 200 euro en dan nog 75 euro per extra stem in de AV.
Vrije verenigingen kunnen kiezen tussen 100 euro en geen shiften doen of 300 euro en 12 uren LOKO-shift.
De minimumtermijn voor het aanvragen van kleine projectsubsidies wordt ook 14 dagen op voorhand van de
activiteit. Subsidies boven 500 euro zullen nog steeds langs de AV moeten passeren.

• Er is een diversiteitscharter goedgekeurd. LOKO en Stura willen een aanspreekpunt maken voor grensover-
schrijdend gedrag. Ze willen zelf activiteiten organiseren en bezoeken die pleiten voor meer diversiteit. De
communicatie zal zo veel mogelijk tweetalig gebeuren en de websites worden ook zo goed mogelijk toeganke-
lijk gemaakt voor slechtzienden. Verder willen ze bij de beleidswerking de democratie waarborgen. Mogelijke
acties zijn nog niet concreet besproken.
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• Er is een standpunt genomen over het Iportfolio. Het is een warboel om het in te vullen en niet alle raden
zijn erop terug te vinden. LOKO wil dat het carreer center focust op het helpen met dingen in je cv te
zetten in plaats van het maken van zo’n certificaat. LOKO zal dan ook niet op de lijst te vinden zijn.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Bejaardcantus

De koster was tevreden. Alles was in orde. Er zijn nog 4 schachten ontgroend. De activiteit heeft 20 euro boven
begroting gedraaid.

Beach sport

Er was slecht gecommuniceerd binnen Sport, waardoor niemand zich met de activiteit had bezig gehouden. Uit-
eindelijk is er nog geprobeerd om de beachsportvelden te fixen, maar het was al redelijk laat en dat is niet meer
gelukt. Je moet er echt op tijd bij zijn als je de beachsportvelden wil hebben voor een echt evenement, want ze
geven die niet graag weg. Uiteindelijk is er dan gefrisbeed en gespikeballd op het grasveld. De ijsjes en drank
die oorspronkelijk voor de frisbee gekocht waren, zijn toen weggegeven. Er was ongeveer 17 man en het was erg
gezellig. Hoe dit gedraaid heeft is nog niet duidelijk.

Pyjamabar

Er was niet veel volk, maar er is wel redelijk veel gedronken. Door de 2 gratis vaten stonden er niet genoeg vaten
van Alma en is er een vat bij VTK bijgehaald moeten worden. Het volk is wel laat gebleven. Het ontbijt was snel
op en het was erg gezellig buiten, maar daardoor was er daarna wel weinig volk binnen. De chocomelk amaretto
sloeg niet echt aan, deels door het warme weer en de gratis vaten, maar andere jaren is dat ook geen succes dus
doe dat beter niet meer. Het is jammer dat het IFB vat gegeven is, terwijl er net ook een IFB bedankingsfeestje
aan de gang was, maar een ander moment voor dat vat was er eigenlijk niet. We weten nog niet hoe die gedraaid
heeft.

Quiz

De avond zelf verliep vrij goed, maar de quiz was niet zo goed. Het niveau van de vragen schommelde enorm
en er waren ook te veel gokvragen. In het vervolg moet veel vroeger aan het opstellen van de vragen begonnen
worden en een testquiz kan ook helpen om slechte vragen eruit te halen. Er was ook niet zo veel sfeer van de quiz
zelf uit, behalve de sfeer die de groepjes zelf creëerden en het was vrij vroeg gedaan. De frisdrank was te snel op.
Het was leuk dat iedereen een prijs kreeg. De activiteit heeft nu 260 euro boven begroting gedraaid. Het is nog
onduidelijk waarom dit juist zo veel is, Alexader kijkt het nog eens na.

EJW kampvuur

Het was gezellig. De opbouw was vrij veel werk. Er is vuur gemaakt in een ton met een plaat eronder, maar het
gras eronder is toch verbrand, dus misschien horen we daar nog iets van. Er was geen bier aanwezig, maar er
is dan een bak gehaald die direct op was en daarna nog 1,5 bak. De marshmallows waren ook snel op. In het
algemeen had er iets meer drank en eten mogen zijn. De begroting was uiteindelijk niet meer nagekeken omdat
ze te laat was.

Eindejaarsbarbecue

We hadden de Alma blijkbaar pas om 18 uur, maar de security heeft ons binnengelaten. Als je voor 18 uur in de
Alma wil moet je dat specifiek zeggen. Het voorbakken was een goed idee, enkel jammer dat tijdens het bakken
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zelf de BBQ’s niet vol genoeg lagen en de 3 BBQ’s dus niet ten volle benut werden. Er is nog wat overschot op
de gang, voornamelijk pasta en zo. De veggieburgers waren nog bevroren toen het bakken begon, dus duurde het
lang voor ze klaar waren en dan nog waren ze aan de koude kant. Volgend jaar kan je er beter verse pakken uit
de koelkast. Jari staat alleen op de afwasshift en zoekt nog vriendjes. De activiteit heeft 20 euro boven begroting
gedraaid.

Win-a-bar

De bar was goed, maar het was druk en verliep daardoor niet altijd even vlot aan de toog. De ervaren shifters
hadden geen zin om deze laatste shift in te vullen terwijl er barteamers waren die dit jaar maar de helft van hun
vereiste shiften gedaan hebben. Daardoor stonden er nu onervaren mensen achter de toog. Siebe heeft meerdere
keren achter de toog moeten gaan staan om het even op te vangen. Arno heeft geholpen met de opruim en
normaal is alles in orde. Er zijn in totaal 6 vaten en nog heel wat andere drank gedronken. De dobbelshift was
leuk, en had zijn druktepiek tussen 10 en 12 uur. Daarna had iedereen een voorraadje bonnen en werd er niet veel
meer gedobbeld. De muziek was erg gevarieerd, wat leuk was.

Varia

• Siebe: ‘Ik heb met de slotactiviteit ook cadeautjes gekregen van de eerstejaars. Een paar strafjes die ik hen
onder het jaar heb gegeven, waaronder ook een paar flesjes water. Deze morgen stapte ik uit bed en voelde
ik een kater aankomen, dus pakte ik 3 goede slokken water. Bleek het vodka te zijn. Toen ging ik douchen
en dacht ik: ‘Nee, dat gaat niet werken’ en heb ik het uitgespauwd.’

• Samuel: ‘Ik ben gisteren de helft van mijn bonnetjes kwijtgeraakt.’

• Arne: ‘Mijn varia is dat ik alle varia over mij in het vorig verslag wil ontkrachten.’

• Joke: ‘Theo Jansen.’

• Jari: Kak! Bij LOKO heb ik ook een varium gezegd, want het is daar standaard dat de huidige preses de
opkomende preses aankondigt. Fanne was er niet, dus heb ik het uiteindelijk gedaan. Ik heb gezegd: vanaf
volgend aar is Wina weer een homokring, zijn naam is Aiko Blanckaert en hij is single. Toen begonnen ze
te zingen ‘Wina homokring, shalalalala’.’

• Sander: ‘Er moet nog afgerekend worden met de andere kringen voor de verbroedering. Lexi, laat jij nog
iets weten over hoe dat juist zit?’

• Aiko: ‘Veel succes met de examens!’ *zwaait met een stuk tafel in zijn hand*

• Aderik: ‘Wortels.’

• Alexander: ‘Sorry dat ik zo weinig wist over de financiën vandaag, maar ik had ingecalculeerd dat ik dat
deze morgen nog kon doen. Ik had geen rekening gehouden met zatte Lexi.’

• Fanne: ‘Een paar jaar geleden was ik bij Michiel op kot en daar hing een handschoen die exact leek op die
van mij. Ik had dan gecheckt of ik de mijne nog had en dat was zo. Nu recent was ik er nog eens en hing
die handschoen er nog steeds. Ik heb die dan maar meegenomen voor de zekerheid, als ik die van mij is
kwijtspeel of zo.’

• Carolyne: ‘Dit was de laatste PV. Fanne en ik hebben het geel leuk gevonden. Het is goed gelopen en
bedankt dat jullie er allemaal bij waren.’

• Aiko: ‘Ik denk dat ik namens heel de PV spreek als ik zeg dat ik Fanne en Carolyne wil bedanken voor het
hele jaar.’
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Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Investeringen aankopen Materiaal, IFB 01/07/2017
Terugbetaling Zwanenboek regelen Media 01/07/2017
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken 01/07/2017

De vergadering wordt gesloten om 14.57u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be
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